
 

Styrelsens säte        
Hyllie Stationstorg 2 
(RF SISU Skåne) 
215 32 Malmö 
 

Protokoll för styrelsen i Skånes simförbund 2023-11-02 
Skånesims kansli 

17.00 – 21.00 
 
 

Närvarande: Andre Berg, Hilde Hansen, Josefine Askagården, Martina Ranvert, 
Mats Westergren, Göran Hedbys, Torsten Buhre 
Adjungerade: Towa Frederiksen 
 
 
Agenda styrelsemötet 
 

1) Mötets öppnande  
 
Göran Hedbys öppnade mötet 
 

2) Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes  

 
3) Val av mötessekreterare 

 
Towa Frederiksen 

 
4) Val av justeringsperson 

 
André Berg 

  
5) Föregående mötesprotokoll 

 
Mötet godkände föregående protokoll som har skickats ut till styrelsen. 

 
6) Ekonomi 

 
a. Uppdatering 

Towa redovisade resultatrapport, rapporten kommer skickas ut till 
styrelsen under vecka 45. 
Kostnaderna är fortfarande lägre än förra året och lägre än budget. 
Vi ser en klar förändring i anmälan till utbildningar då det är betydligt 
färre anmälningar än det har varit tidigare.  
 
Prognosen för 2023 ser ut att ge ett överskott. 
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b. Budget 2024 
Martina och Towa har gått igenom de budgetäskande som kommit in och 
har kommit fram till en nästan noll budget (+2 877kr) 
Budget äskandena gicks igenom och där var en del diskussioner  
Simkunnighetsnätverket – få ett förtydligande om den föreläsning som 
man äskat pengar till 
NIU – räkna om budgeten så att vi räknar med en 31% tjänst 
Simutskottet – Juniorsatsning 13-19år 650 Fina poäng 
Ändra åldern till 15–21 år och rikta dem mot de simmare som inte är med 
i något landslag. Satsningen får 25 000kr och vi vill också att det ska 
genomföras ett en-dagars Simiaden läger. 
Utbildningsutskottet – lägre intäkt än tidigare men också en lägre 
kostnadsmassa. Detta har framför allt med att göra att vi endast tänker 
ha 4 SIL utbildningar 2024 mot 6st 2023. 
Diskussion om att ha någon form av extern föreläsning för både aktiva 
och föräldrar. Diskussion fortsätter, i övrigt är äskande ok. 
Vattenpolo – har kommit in med ett äskande om ett en-dagars läger i 
påsk 2024 för barn i ålder 10–12. Äskandet är ok. 
Öppet vatten – här bör vi kunna ta ut en högre självkostnad för att få 
delta i Open Water eventet, krav på bindande anmälan och 
förskottsbetalning. Intäkten måste matcha kostnaden 
Pilottävlingen inför den nya STP: n 2025 – äskat belopp kommer inte 
räcka någonstans eftersom bara polistillståndet kostar c: a 10.000kr. 
Det bästa är att teama upp med en befintlig tävling och ge dem ett 
arrangörsbidrag på 3000kr för att täcka medaljer och en del 
administrationskostnader. 
Parasimsnätverket – fått 40 000kr i projektstöd från RF Sisu Skåne 
med förbehållet att inte ta ut några avgifter. Faller detta projekt väl ut så 
kan man söka ytterligare 40 000kr. 
Budgeten behöver räknas om och man behöver titta på kostnaderna för 
utbildning och kostnaden för kortbane SM. 
Utvecklingskommittén – äskat pengar för ett landträningsprojekt 
tillsammans med projektmedel från RF Sisu. 
Kan budgeten bli ett kostnadsneutral så är det ok. 
REC – har äskat 125 000kr för läger och 2 deltävlingar i Mare Nostrum 
Förslaget från styrelsen är ett uppstartsbidrag på 50 000kr. 
Man vill också att det ska vara ett Mentorskap från REC till andra 
simmare och tränare. 
Admin/kansliet – utgångspunkt ett minus på 93 000kr. 
Styrelsens önskemål är att startavgifterna försvinner, alla intäkter till 
klubbarna men de får då också att alla kostnader som medaljer och 
kostnad för Skånesimsfunktionärer 
Tävlingsutskottet – hade lagt en 0 budget. 
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Styrelsens önskemål är att alla kostnader för Skånesimsfunktionärer 
kommer läggas direkt på arrangerande klubb eftersom de får alla 
intäkter. 
Krav att använda den bemanning som Skånesims Tävlingsutskott lagt 
fram. 
 
Efter revidering landar budgeten på ett minus på 155 213kr 
 

7) Kansli 
 
Göran Hedbys tar kansli mailen under Towas semester i december. 
Towa kommer att åka på kanslimöte i Göteborg under SM-veckan. 
 

8) Personalfrågor  
 

a. Diskussion om Carolines önskemål om att få ökad tjänst. 
Önskemålet är en 40% tjänst men efter att ha räknar igenom intäkter och 
kostnader så kan vi erbjuda en ökad tjänst från 28% till 31%. 
Josefine tar diskussionen med Caroline och ska också ha ett 
medarbetarsamtal med henne den 17 november. 
 

b. Den nya löneavtalet är klar, ett 2-årigt avtal som ger 4,1% år 1 och 3,1% 
år 2 
Det nya avtalet gäller från o med 1 november 2023. 

 
9) Utskott och kommittéer 

Se medskickad rapport 
 

10) Arrangemang/tävlingar inom Skånes simförbund 
 

a. Sum-Sim i Kristianstad och Ängelholm 
b. DM blev 513 starter och där tog Göran och André ett beslut att vi inte ska 

ta ut Skånesims del av startavgiften 
UGP 3 i Lund blev 1705 starter 

 
11) Planering 2024/verksamhetsmål: 

 
a. Snabb diskussion om befintlig Verksamhetsinriktning från Svenska 

Simförbundet, som är utskickad till alla. 
 

b. Säsongens tävlingsplanering och strategi (SSF verksamhetsinriktning 
2025/2026). 
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Mats och André kommer att vara med på distriktsmötet den 27:e 
november  
 
Inbjudan går ut till klubbarna om att delta i enarbetsgrupp som kan jobba 
med den nya STP: planen.  
 

c. Genomgång av vårt styrdokument. Det saknas mätbara mål 
Det behövs fler aktiviteter, mer samverkan och att skapa aktiviteter inte 
bara för ”elitföreningarna” utan även för ”breddföreningarna” 
Vi behöver få våra utskott och nätverk att komma med input – summera 
vad som har blivit gjort och vad man tänker sig inför 2024. 
Det betyder inte att de ska inkomma med en ny budget utan bara punkta 
ner vad som ska göras. 
 
Det är viktigt att vi får tittat över verksamhetsplanen för 2023/2024 
ordentligt så att den är justerad inför verksamhetsåret 2024 med någon 
form av mätbara mål. 
 

d. Nästa mötesdatum: 
7/12 Fysiskt möte i Hyllie, julavslutning med budget och aktivitet kl 

18.00 Kommittéer och utskotten bjuds in och får sin budget. 
10/1 Digitalt möte 
12/2 Fysiskt möte ej bestämt var 

 
12) Mötet avslutas 

 
 
Ordförande  
 
______________________  
Göran Hedbys  
 
 
Sekreterare  
 
_______________________  
Towa Frederiksen 
 
 
Mötets justerare  
 
_____________________  
André Berg 

https://sign.visma.net/sv/document-check/27269b5c-6bd9-4f49-a2c5-106a12ee9b14

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



SIGNATURES ALLEKIRJOITUKSET UNDERSKRIFTER SIGNATURER UNDERSKRIFTER

This documents contains 4 pages before this page Tämä asiakirja sisältää 4 sivua ennen tätä sivua Detta dokument innehåller 4 sidor före denna sida

Dokumentet inneholder 4 sider før denne siden Dette dokument indeholder 4 sider før denne side

authority to sign asemavaltuutus ställningsfullmakt autoritet til å signere myndighed til at underskrive

representative nimenkirjoitusoikeus firmateckningsrätt representant repræsentant

custodial huoltaja/edunvalvoja förvaltare foresatte/verge frihedsberøvende

https://sign.visma.net/sv/document-check/27269b5c-6bd9-4f49-a2c5-106a12ee9b14

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com


